
 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Budapesten a MTESZ Székház I. emeleti Konferenciateremben  

(1055 Budapest, Kossuth Lajos tér 6-8.) a Magyar Elektrotechnikai Egyesület által megtartott 
nyilvános évi 85. Közgyűlésről. 

/2009. május 23-án 10.00  - 13.00 óra között/ 
 
Jelen voltak: jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Szandtner Károly, a Szavazatszámláló Bizottság elnöke megállapította, hogy a Közgyűlés 
határozatképtelen. 10 órakor a regisztrált tagságú szervezetek küldötteinek száma 108 fő. Az 
Alapszabályban rögzítetteknek megfelelően a Közgyűlés határozatképes, ha azon a küldöttek 
több mint fele, jelen helyzetben 115 fő van jelen.  
A Magyar Elektrotechnikai Egyesület (továbbiakban MEE) határozatképtelenség fennforgása 
esetére a Közgyűlés időpontját 2009. május 23. 10:30 órára tűzte ki változatlan napirenddel, a 
törvényes előírásoknak megfelelve, a közgyűlési meghívóban rögzítve. Ez esetben a 
megjelentek számától függetlenül a Közgyűlés határozatképes. 
10.30 órakor Dr. Szandtner Károly 111 fő küldött, valamint 4 fő szavazati jogú, a Közgyűlés által 
választott tisztségviselő regisztrációját jelentette be. A Közgyűlés határozatképessé vált és 
megkezdte munkáját a napirendi pontok ismertetésével.    
 
Dervarics Attila elnök köszöntötte a megjelenteket és bejelentette, hogy az ülésről hangfelvétel 
készül. 
Tájékoztatást adott arról, hogy az Egyesületi Elnökség megfelelő időben kitűzte a nyilvános 
Közgyűlés időpontját és meghatározta a napirendi pontokat, ezt követően az Elektrotechnika 
program és tájékoztatójában, a MEE honlapján meghirdetésre került a közgyűlés, majd április 
21-én a Titkárság postázta a meghívót és a napirendi pontokat.  
Az írásos előterjesztéseket…:  

• Az Egyesületi Elnökség beszámolója (honlapon elérhető) 
• Mérlegbeszámoló, Közhasznúsági jelentés,  
• Az Ellenőrző Bizottság jelentése a mérlegbeszámolóról és közhasznúsági jelentésről, 
• Az Etikai Bizottság beszámolója,  
• Előterjesztés a választott tisztségviselők mandátumának kiterjesztésére,  
• Előterjesztés a MEE tisztújítás előkészítésére, jelölőbizottság felállítására,  
• Előterjesztés a Magyar Elektrotechnikai Egyesület befektetési szabályzatának 

módosítására, 
• Előterjesztés ingatlan vásárlására) 

…május 11-én postázta a küldötteknek, az Egyesület vezető tisztségviselőinek, valamint a 
külön meghívottaknak.  
 
Az Egyesületi Elnökség javasolta a közgyűlés jegyzőkönyv vezetőjének Günthner Attilát, 
hitelesítőknek Fodor Lászlónét és Tóth Péternét.  
 
A Közgyűlés 115 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a jegyzőkönyv vezetőjének 
Günthner Attilát, hitelesítőknek Fodor Lászlónét és Tóth Péternét. 
 
Az előző Közgyűlés óta elhunyt tagokról a Közgyűlés 1 perces néma felállással emlékezett 
meg. 
 
Dervarics Attila felkérte a Közgyűlést, hogy az előzetesen kiküldött napirendi pontokat fogadja 
el.  
 
A Közgyűlés 114 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett a közgyűlés napirendjét elfogadta. 
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Kovács András (MEE főtitkár) ismertette az Egyesületi Elnökség előző Közgyűléstől eltelt 
időszaki beszámolóját. 
 
Almási Sándor, az Ellenőrző Bizottság elnöke ismertette az EB jelentését.  

 
Dr. Dán András, az Etikai Bizottság elnöke ismertette az EtB beszámolóját. 

 
Hozzászóltak: 
 
Szepessy Sándor: Rövid hozzászólásában örömét fejezte ki az egyesület politikai és gazdasági 
függetlenségével kapcsolatban, amely hozzájárul jelen helyzetben is a stabilitás megőrzéséhez. 

 
Dervarics Attila felkérte a Közgyűlést, hogy a beszámolók és a jelentés elfogadásáról 
szavazzon.  
 
A Közgyűlés 115 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Ellenőrző Bizottság 
jelentését. 
 
A Közgyűlés 115 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta közhasznúsági jelentést. 
 
A Közgyűlés 114 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadta a mérlegbeszámolót. 
 
A Közgyűlés 115 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 
beszámolóját. 
 
A Közgyűlés 114 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadta az Etikai Bizottság 
beszámolóját. 
 
Günthner Attila irodavezető ismertette a MEE 2009. évi pénzügyi-, és munkatervét. A főbb 
akciók bemutatása mellett felhívta a figyelmet a K+F lehetőségekre, új pártoló tagok 
szervezésére, régi pártoló tagi szerződések megújítására, valamint régi és új egyéni tagok 
felkeresésére. Az Egyesület pénzügyi helyzete továbbra is stabil, gazdálkodása biztonságos. 
 
Szilágyi András a választott tisztségviselők mandátumának kiterjesztésére vonatkozó 
előterjesztését ismertette.  
 
Határozati javaslat: 
 
“A Közgyűlés a tisztújításoknak a közgyűlések új időrendjéhez való igazítása céljából, az 
Alapszabálytól való egyszeri eltéréssel, a jelenleg hivatalban lévő választott 
tisztségviselők mandátumát a 2010. májusi tisztújító közgyűlésig, 6 hónappal 
meghosszabbítja.” 
 

A Közgyűlés a választott tisztségviselők mandátumának kiterjesztésére vonatkozóan 115 
igen szavazattal egyhangúlag a nyílt szavazás mellett döntött. 

A Közgyűlés a választott tisztségviselők mandátumának kiterjesztésére vonatkozó 
határozatot 115 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Almási Sándort a MEE tisztújítás előkészítésére vonatkozóan, az új jelölőbizottság tagjainak 
megválasztásával kapcsolatos előterjesztést és a javasolt tagok névsorát ismertette: 
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Elnök   Ajánló szervezet
 Szilágyi András BUDAKO    
 Tagok   
1 Csecsődy Sándor BUDAKO  
2 Horváth Zoltán VET  
3 Arany László  SZERKO  
4 Lieli György  VGKBSZ  
5 Sebestény Gyula DÉDUKO  
6 Pelle Ervin  VTT  
7 Szepesi István ÉMAKO  
8 Kovács Gábor  AISZ  
9 Tárnok István  TITUKO  
    
 Póttagok   
1 Vidovszky Ágnes VTT  
2 Dr. Varjú György BUDAKO  
3 Tóth György  ÉDUKO  
4 Kegye Attila  EGER  
5 Novothny Ferenc BMF KVK 

 
 
Határozati javaslat: 
 
„A Közgyűlés a szervezetek ajánlásával, az Egyesület Elnökségének javaslata alapján a 
2009 – 2012 évi időszakra felállított Jelölő Bizottság tagjait és póttagjait elfogadja!” 
A Közgyűlés a Jelölő Bizottság felállítására vonatkozó határozatot 115 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadta. 
 
Kovács András a MEE befektetési szabályzatának módosítására vonatkozó előterjesztést 
ismertette. A megváltozott piaci környezet szükségessé tette a befektetési szabályzatunk 
módosítását a következő részeiben:  
- értékpapírokkal kapcsolatos ügyletek,  
- gazdasági társaság alapítása, vagy abban való bármilyen részvétel,  
- ingatlan és más egyéb hosszú távú (azaz egy évnél hosszabb időre szóló) befektetésekkel 

kapcsolatos kérdések. 
 
A közgyűlés a befektetési szabályzat módosítására vonatkozó előterjesztést 114 igen, 0 
nem, 1 tartózkodás mellett elfogadta.  
  
Kovács András a MEE központi irodájának elhelyezésével kapcsolatos ingatlan vásárlására 
vonatkozó előterjesztését ismertette. Az elmúlt hónapokban a Kossuth téri irodaház 
üzemeltetési problémái kaotikussá váltak. A ház jelenlegi üzemeltetője a MTESZ, az egyik - 
szintén a Kossuth téri irodaházban működő - szervezet üzemeltetési díjak nem fizetésére 
hivatkozva nagy tartozást halmozott föl a közüzemi szolgáltatók irányában. A probléma már 
évek óta húzódik, és nem látszik megoldódni a közeljövőben. A folyamatos közüzemi tartozás 
következményeként az épület gáz és villamos energia ellátása, és ezzel együtt a MEE 
működési feltételeinek biztosítása is teljesen bizonytalanná vált, a MEE kiszolgáltatott helyzetbe 
került. A fentiek értelmében az Egyesületi Elnökség megtárgyalta a lehetséges intézkedéseket 
és a MEE ingatlan vásárlási szándékát 18/2009 számú határozatával egyhangúlag támogatta.  

Határozati javaslat: 
 
„A Közgyűlés a Befektetési Szabályzat 6. pontja és az Alapszabály 7.2.7 pontja 
értelmében a MEE központi irodájának elhelyezése céljából engedélyezi az előterjesztett 
specifikációnak megfelelő ingatlan vásárlását.”  
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A közgyűlés a Magyar Elektrotechnikai Egyesület központi irodájának elhelyezésével 
kapcsolatos ingatlan vásárlására vonatkozó előterjesztést 114 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta.  
 

Dervarics Attila elnök a díjbizottsági döntések alapján átadta a MEE 2009. évi díjait. A díjazottak 
nevében Dr. Retter Gyula professzor mondott köszönetet az elismerésért. Beszédében 
életpályájából idézett fel az alkalomhoz illő történeteket.  
 
Végezetül Dervarics Attila köszönetet mondott a Közgyűlés résztvevőinek, a küldötteknek, a 
MEE tisztségviselőinek és tagságának az eddigi munkájáért, az elkövetkezendő időszakra 
jókívánságait fejezte ki, majd az ülést bezárta. 
 
Budapest. 2009-05-23 
 
 
 Günthner Attila Dervarics Attila 
 jegyzőkönyvvezető elnök 
 
 
 
 Tóth Péterné Fodor Lászlóné 
 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 
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